
 
 

Skolebestyrelsen 2023/24 

 
Referat SB13 

 

Skolebestyrelsesmøde (13)  

Onsdag d. 06.12.23  
19.000 – 21.00  
 
 
Mødested:                     Havrehedskolen, afd. Morud personalerummet 

 

Mødedeltagere:  
Tina Kannegaard (Skolebestyrelsesformand), Pia Skov Hansen (med-formand), Rikke Molin (forældrerepræsentant), Sussi 
Debicki Gudmundsson (forældrerepræsentant), Hans-Henrik Grabe (forældrerepræsentant), Stephanie Nør Nielsen 
(forældrerepræsentant), Mette Fugl (forældrerepræsentant), Niels Pedersen (medarbejderrepræsentant), Gitte Bremholm 
(medarbejderrepræsentant), Allan Buchholt Høj (Viceskoleleder), Louise Hjortebjerg Theil (Skoleleder) 

 
Deltagere fra Hårslev skole: Mia Fruerhøj Jørgensen, Diana Pøhlsgaard, Mette Damgaard Hansen og Trine 
Harling.  
 

Elevrådsrepræsentanter:  
Maja Sheng Kirk Uggerhøj (elevrådsformand, 9.am), Peter Thekilde (elevråds-næstformand, 8.bm) 
 
Mødeleder: Tina Kannegaard 
 
Gæst:  
 
 

 

Møderække 2023-2024:  

Torsdag d. 17. aug., tirsdag d. 26. sept., tirsdag d. 31. okt., onsdag d. 6. dec., torsdag d. 11. jan., 
mandag d. 5. feb., onsdag d. 6. marts, onsdag d. 10. april, tirsdag d. 7. maj og mandag d. 17. juni.  
 

Punkt 79: Godkendelse af referat                                          Kl. 19.00 

Beslutningstema: Godkendelse af referat fra sidste skolebestyrelsesmøde 

Sagsfremstilling: At skolebestyrelsen godkender referat fra sidste møde. 

Beslutning: Referat blev underskrevet og godkendt 
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Punkt 80: Orientering fra ledelsen                Kl. 19.05 

Sagsfremstilling:  

Beslutning:  

LT orienterede om konstitueringen i den ny/kommende bestyrelse 24-26. 

Orientering om strukturforandringen. Fællesskaberne er ved at finde sig til rette- vi er blevet 
klogere, bl.a. gennem workshop med Rasmus Alenkær, hvor den nyeste pædagogiske viden (bl.a. 
børnesyn)  

Orientering om medarbejders 40 års jubilæum inkl. Fortjenstmedalje. 

Status på busser blev drøftet – orientering om busventelokaler på begge matrikler 

Bilag: 

 

Punkt 81: Nyt fra elevrådet                                                                         Kl.  19.15          

Sagsfremstilling: Orientering fra elevrådet.  
 
Beslutning:   

Der har være to elevrådsmøder. 

Med bl.a. fik elevrådet taget hul på arbejdet med busforholdene / Busskur – for et år siden ansøgte 
Skolebestyrelsen om venteskure. (muligt kommende punkt i den ny bestyrelse) 

Fra klasserne:  

Ønske om redskaber, 0AV  

6kl. onsdagen på Morud- ønske om et sted til jakker/trøjer i Madkundskab.  

9BM møbler til torvet- skraldespande på torvet- der står og lugter- der er andre skraldespande- kan 
de flyttes?  

Det er koldt om morgenen i klassen. (9BM) Teknik og service kigger på varmestyringen (JEF)  

Fodboldborde uden hoveder på spillerne– ønske om uddeling af toiletter i Overbygningen.  

Rengøring på Nytorvet – er iværksat.  

Aftenfester blev drøftet– mindst én klasse pr. årgang vil støtte op om et evt. arrangement. Lidt over 
1/3 af klasserne melder positivt ind.  

Evaluering af venskabsdagen- overvejende positive tilbagemeldinger. 
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Bilag: 
  

Punkt 82: Revidering af kontaktforælderfolder         Kl.  19.25 

Sagsfremstilling: Efter aftale ved forrige skolebestyrelsesmøde har Louise revideret folderen. 
Udkast udsendes mandag og folderen søges vedtaget. 

Beslutning:  

Aftale om AULA i Skolebestyrelse – drøftelse af hvordan disse principper kan udfærdiges. På 
forældremøderundturen ønskede man en så målrettet kommunikation som muligt. 

Folderen blev drøftet- tilrettet og lægges efterfølgende på Aula og Hjemmesiden 

Bilag:  Folder  

 

Punkt 83: Høringssvar         Kl.  19.35 

Sagsfremstilling: Materiale til høringssvar vedr. ny tildelingsmodel fremsendes i særskilt mail. 
Udkast til høringssvar medsendes som bilag. Nedenfor er indsat udkast til høringssvar fra 
skolebestyrelsen. Udkastet er udarbejdet af Tina, Pia og Louise.  

 

Havrehedskolens bestyrelse afgiver hermed høringssvar vedr. den nye tildelingsmodel.  
  
Først og fremmest vil vi gerne kvittere for den proces, der har ledt frem til den nye tildelingsmodel. Både 
ledelse og bestyrelse har tidligt været inddraget i forhold til evaluering af den gamle model og inviteret til 
dialogmøde om den nye, kommende model. Det har været en fin proces.  
  
Dernæst er vi glade for at se normalområdet løftet, så der er øget mulighed for at lave lokale indsatser til 
glæde for alle vores elever.  
  
I forhold til besparelsen på pædagogisk IT er vi bekymrede for forventningen om at 40% af de ældste klasser 
selv skal medbringe computere. Det er ikke det vi ser i hverdagen, vi ser højst 10%. Hvis vi som kommune 
ønsker at lave besparelser her og dermed ønsker at flere elever skal have deres egen computer med i skole, 
anmoder vi om at denne forventning meldes ud fra centralt hold.  Dertil ønsker vi som bestyrelse at pege på, 
at overgangen fra analoge undervisningsmaterialer til digitale undervisningsmaterialer kom indenfor en 
relativ kort periode, og det var et absolut prestige projekt i Nordfyns Kommune, at alle elever blev forsynet 
med et device fra kommunen. Når nu kommunen delvist trækker tilbuddet om et kommunalt device væk, men 
ikke samtidig øger ressourcerne til analoge undervisningsmaterialer, står skolerne tilbage i de yngste klasser 
med en udgift til analoge undervisningsmaterialer, og i de ældste klasser står forældrene tilbage med en 
skjult brugerbetaling. Den skjulte besparelse- for skolen og for forældrene - bryder vi os ikke om. 
  
Vi havde slutteligt gerne set et løft på ledelsesdelen, så alle matrikler fik tildelt mindst 1,0 leder.  

 

Beslutning:  
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Louise Theil orienterede om processen, der har været omkring tildelingsmodellen. Det har været 
vigtigt, at basisbudgettet til drift har haft en tyngde, der giver råderum til bl.a. indsatser omkring de 
sårbare børn.  

Bestyrelsen drøftede høringssvaret – bl.a. BYOD (Bring your own device) – der blev bakket op om 
høringssvaret, der afsendes. 

Bilag:  Udkast til høringssvar 

 

 

Punkt 84: Opsamling på ønske om lys på banestien     Kl.  19.45 

Sagsfremstilling: Skolebestyrelsen drøftede på sidste møde forholdene for elever på cykel på 
banevej fra Veflinge til Morud. Det er en meget mørk vej uden lys, så der fx er på cykelstien fra 
Bredbjerg til Morud og videre til Søndersø.  

Stephanie tilbød at udarbejde en skrivelse i samarbejde med lokalrådet i Veflinge. Skrivelsen sendes 
ud som bilag fra Stephanie før mødet.  

Beslutning:  

Stephanie orienterede om processen med ansøgningen – Der har været input fra flere 
bestyrelsesmedlemmer. Dejligt at to bestyrelser bakker op om ønsket. Stephanie sender videre til 
udvalgsformanden. 

Bilag:   

 

Punkt 85: Evt.                                                Kl. 20.50 

Sagsfremstilling:  

Beslutning:  

Bilag:  

 

Punkter til næste møde: Glemmekasser – omsætning / recycling 

Mødeleder: Niels Pedersen 

 

 

 

 


